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Till KULTURNÄMNDEN I T R E L L E B O R G 

KULTUREVENEMANG I T R E L L E B O R G HAR INGEN HEMVIST 

Symfoniorkestern Trelleborg, Söderslätts Musikkår och Trelleborgs Musikkår har för avsikt att ge en 
gemensam konsert. Ett 100-tal aktiva amatörmusiker vi l l med en sådan konsert med ett omväxlande program 
dels ge trelleborgarna en festlig musikupplevelse, dels visar bredden på musikutbudet i staden. Så här långt 
fördes konstruktiva diskussioner ända fram t i l l frågan ställdes: VAR SKALL V I VARA? De enskilda 
föreningarna har under decennier varit hänvisade t i l l för tillfället tillgängliga lokaler som oftast uppvisar brister 
i scenutrustning, ljus- och ljudteknik, men framförallt akustik och väl tilltagna ytor för publiken som förutom 
själva konserten även gärna hade haft tillgång t i l l någon form av servering i pausen eller både före och efter 
själva evenemanget. Enkla frågor som:" Var är konserten, var kan jag köpa biljetter både på förhand och i 
anslutning ti l l konserten, när och var spelar ni nästa gång" har ständigt fått olika svar vilket inte har gagnat 
publiktillströmningen. Dessutom har föreningarna varje gång fått investera dyra pengar i scenuppbyggnad samt 
ljus- och ljusanläggningar. 

När nu planerna växer fram kring Kuststad 2025 vil l v i säkerställa att det sedan länge diskuterade och från och 
t i l l utlovade byggandet av ett Kulturhus med bland annat vältilltagna ytor för publika konserter med prioritet 
inkluderas i den framtida stadsbilden. Självfallet är alla kulturföreningar välkomna med att bidra med 
aktiviteter i huset som skall anpassas till de behov kulturaktörerna skall ges möjlighet att anmäla. I den mån 
med enkel teknik anpassningar kan göras for tillfälliga idrottsevenemang finns inga hinder att göra så under 
förutsättning att detta inte inkräkta på kulturverksamheterna. 

Förutom kulturaktiviteterna finns möjlighet för näringslivet att använda huset för bolagsstämmor, 
kongresser, mässor, kundträffar med mera. Huset ger också möjlighet att äntligen kunna arrangera 
evenemang med gästande orkestrar, teatersällskap och rikskända artister som idag är svåra att få hit. Med 
sådana evenemang vidgas publiken att även omfatta grannkommunerna och regionen. Trelleborg har ett 
utmärkt kommunikationsnät inte minst efter etableringen av Pågatågen. Människor skall inte bara lämna staden 
utan de skall framförallt komma hit t i l l oss och ta del av vårt kulturutbud med därtill kommande möjligheter t i l l 
rekreation och shopping. 

V i har förstått att Kulturförvaltningen i många år har försökt få förståelse för behovet av ett sådant kulturhus 
men hittills inte fått gehör för sina framlagda idéer. En och annan mellanlösning har presenterats men har ej 
resulterat i konkreta resultat. Samtidigt inser vi självkritiskt att uppbackningen av dessa äskanden från 
kulturföreningarnas sida inte varit tillräckligt påtagligt och pådrivande. Det vi l l vi ändra på och föreslår att 
under ledning av en projektgrupp som leds av företrädare för förvaltningen och representanter för 
kulturföreningarna arbetsgrupper bildas med uppgift att 

- ta fram kravspecifikationer avseende kulturhusets utformning, teknik, läge med mena 
- ta fram en specifikation kring möjliga evenemang och övriga aktiviteter 
- ta fram lämpligt underlag för presentation för näringslivet och andra möjliga sponsorer av typ banker, 
stiftelser, regionala kulturinstanser m m 
- ta fram underlag för presentation av projektet för övriga kulturföreningar som betonar vikten av att samla 
styrkorna i en gemensam satsning att få ett Kulturhus 
- ta fram en med museet, biblioteket och Kulturskolan avstämd gemensam långsiktig plan med sikte att 
åstadkomma viss gemensam samling kring föregivna temata i akt och mening att främja samarbetet föreningar 
emellan och mellan föreningarna och institutionerna 
- ta fram lämplig och pedagogisk utformat information för allmänheten som skall kunna följa framväxten av 
detta projekt t i l l gagn för alla kommuninvånare 
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Kommunen vi l l växa! I en stark växande region och med tillgång ti l l goda kommunikationer har Trelleborg alla 
möjligheter att erbjuda attraktiva tillgångar när det gäller bl a utbildning, boende, idrott och tillgång t i l l hav och 
natur. Kulturutbudet är en oerhört viktig ingrediens för att göra en stad än mera attraktiv och har som följd att 
även unga och välutbildade personer väljer att bosätta sig här. Fler invånare ger tillskott i skatteunderlaget, som 
ger ytterligare möjligheter t i l l satsningar som leder till än större attraktivitet, en win-win situation som sällan 
har varit mera påtaglig än just nu. 

V i vill nu snabbt träffa Kulturnämnden för att stämma av det fortsatta arbetet. Lokalfrågan är högst aktuell 
redan nu och lösningar krävs tämligen omgående på kort sikt och på lite längre sikt under tiden fram till att 
Kulturhuset finns tillgängligt. V i föreslår att frågan tas upp senast vid Kulturnämndens nästa sammanträde t i l l 
vilket nedanstående föreningar och namngivna representanter bjuds in som föredragande. Med hänsyn ti l l 
frågans omfattning förutsätter vi att nämnden kommer att avsätta extra tid för en intensiv dialog kring alla ovan 
nämnda områden med målet att få fram konkreta förslag t i l l det fortsatta arbetet. 

Med vänlig hälsning 
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